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Geachte, 
Na overleg met het Jokers bestuur, MVS en UM Sports, willen we graag naar een volgende 

stap in de invulling van de zeer nabije toekomst. Op korte termijn moeten wij voor het nieuwe  
seizoen 25/26 aan onze bond de nodige gegevens verstrekken ten behoeve van de 

competitieplanning. Deze competitieplanning is ook weer een belangrijke basis is voor het 

plannen van trainingen en wedstrijden, inclusief de logistiek daaromheen (denk bijvoorbeeld  
aan ontvangst en verzorging van de tegenstanders en het publiek) 
In het onderstaande geven wij een overzicht van wat er nodig is om tot een realistische 

placering te komen. 

We hebben momenteel 314 leden (veel meer dan tijdens de laatste placerings-verkenning in  
2021, toen we het over 241 leden hadden; we zijn verheugd over deze groei, ook vanuit 

maatschappelijk oogpunt):   
 5 dames seniorenteams,  

 5 heren seniorenteams,  

 1 dames recreanten team en 23 jeugdteams.  

 3 teams op divisie niveau (hoog niveau), waarvan het eerste herenteam hoog nationaal 

niveau speelt en zeer succesvol is. Deze teams trainen dan ook meerdere keren per 

week. 

We maken ons zeer ernstige zorgen om het voortbestaan van onze dynamische, gezellige en 

sociale club wanneer de voorgenomen sluiting van de Heeg daadwerkelijk door zal 

gaan, voordat een volwaardige nieuwe en goedgekeurde voorziening gereed is.  



Aanstaande mei dienen, zoals hierboven al aangegeven is, alle competitie-spelende teams 

weer geregistreerd te worden bij de Nederlandse Volleybal Bond (NeVoBo).  

Graag zien we van u de voorgenomen placering van zowel de wedstrijden als van de 

trainingen en de daarbij noodzakelijke flexibiliteit. Daarbij dient vanzelfsprekend in acht 

genomen te worden dat we een 'wintersport' zijn, en dat seizoensgebonden sporten zoals 

zaalhockey, zaalvoetbal etc, dan ook gebruik van de hal/sportfaciliteiten willen en moeten 

maken. 

Gezien het bovenstaande maken we ons grote zorgen over de vele zaken rondom het 

overbruggen van de tijd tussen sloop van 'De Heeg' en de opening van de sporthal aan de 

Demertdwarsstraat. Bepalend hierbij is hoe realistisch planningen omtrent sloop en 

nieuwbouw zijn, en hoe groot uiteindelijk het te overbruggen gat tussen het verlaten van de 

thuisbasis en het betrekken van een nieuwe thuisbasis zal worden. 

Enkele van de vele vragen zijn: 

  

      - Het sociale aspect. de grootste zorg. Door onze club op te splitsen over diverse 

hallen in en buiten onze gemeente, raken we alle cohesie kwijt. Juist het punt wat deze 

vereniging zo sterk maakt. 

     - Kantineverlies. Momenteel draait Jokers VC een gezonde begroting en schrijven we 

zwarte cijfers. Dit komt voor een groot deel door de exploitatie van onze drukbezochte 

kantine. Zonder deze ontmoetingsplek, is het sociale aspect volledig weg. Daarbij is het een 

verplichting van de NeVoBo om een kantine te hebben bij competitiewedstrijden. Sommige 

hallen voldoen aan deze eis, maar niet allemaal. 

      · Herlocatie van jeugd. Jeugd die nu op fietsafstand woont van onze thuisbasis, 

kunnen we niet 'at random' over de stad verspreiden. Tijden en afstanden dienen ook in acht 

genomen te worden bij herlocatie van jeugdteams. 

      ·Trainers aantrekken. Hoe kunnen we op niveau blijven acteren als we geen 

thuisbasis aan kunnen bieden? Financieel, sociaal en qua niveau leveren we dus flink in. Er is 

geen trainer die wil komen naar een team op nationaal niveau zonder thuisbasis, zonder 

thuisvoordeel, en zonder ruimte in de beschikbare financiën. 

      · Superclub. De NeVoBo heeft Jokers VC aangewezen als 'Superclub'. Dit houdt in 

dat we een speerpunt zijn voor regionaal volleybal. We organiseren clinics, 'train de trainer'-

dagen, scheidsrechtersopleidingen, en we organiseren ieder jaar bekertoernooien en jeugd-

volleybaldagen. Zonder enige twijfel verliezen we de status 'superclub' als we voor langere 

tijd geen thuisbasis meer hebben. 

      · Speelboxen zijn niet geschikt. In de verstrekte informatie staat dat er ipv De Heeg 

(4 velden) een beweegbox zou komen (1 veld). Zelfs dit ene veld zal niet aan de NeVoBo 

eisen voldoen, een vereiste die al in 2022 in oveleg met de gemeente is aangegeven door mij. 

Zo hebben we als club een keur aan vragen en zorgen, en ik kan u zeggen dat ik hiervan 

letterlijk slapeloze nachten heb ervaren. Het afbreken van een sporthal is sowieso een zorg 

onder alle omstandigheden (onzekerheid daar waar stabiliteit nodig is), maar belangrijker 

nog: door het ontbreken van een snelle oplevering van een nieuwe hal, komt het voortbestaan 

van een grote vereniging in gevaar! Daarmee ook de bijdragen die geleverd wordt aan een 

gezond Maastricht (het speerpunt van gemeentelijk beleid). 

Jokers VC participeert in diverse sociale gemeentelijke initiatieven zoals COACH, Maastricht 

Sport, Preventieve Cardiologie project, Kinderen met Obesitas en diverse clinics over de 

gehele stad.  

We rekenen gezien het bovenvermelde, op een constructieve houding en samenwerking met 

de gemeente , zowel voor de toekomst van onze vereniging, als ook het sociale 

verenigingsleven in onze stad. 



Een jaar overbrugging kan eventueel nog 'gemasseerd worden' binnen de vereniging en 

bestuur, maar een periode van meer dan een jaar, laat staan drie jaar 

betekent hoogstwaarschijnlijk het einde van een club die aankomende mei haar 50-jarig 

jubileum zal vieren. Het is daarbij goed om te weten dat Jokers VC momenteel een flinke 

wachtlijst heeft voor nieuwe leden. 

We zouden pas de hal uit hoeven als er een passend alternatief was gevonden. Het heeft ons 

pijn gedaan te horen dat dit verkeerd door ons begrepen is. Dit alles geeft op zijn minst aan, 

dat er sprake is van een verschil van interpretatie met alle nadelige gevolgen van dien, ook 

voor de goede relatie van gemeente met Jokers VC.  

Als voorzitter is dit alles niet uit te leggen aan de leden van onze club. Wij moeten ons huis 

uit, zonder dat er een nieuwe plek is. Versplintering betekent het einde van onze club. We 

hopen op zeer korte termijn concrete en constructieve stappen samen met de gemeente te 

kunnen nemen, zodat 2025 een mooi sportief jaar zal worden. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Voorzitter Jokers VC 

 

  

 


